
 

                                         Referat 
 

fra styremøte i Bertilia Boligsameie 1. juli 2024 kl. 20.00 hos Jean i Inkognito terrasse 1 B. 
Til stede: Jean Malnory, Hege Ranheimsæter, Charlotta Hamre og Terje Gudbrandson. 
 

Etter demonteringen av den gamle døren ned til kjelleren i oppgang A er ikke lenger 
rekkverket støttet i hver ende. Styrert vurderer tiltak for å sikre rekkverket. Døren til kjeller A 
er fjernet for å gi bedre utlufting. Døren vil bli gjenbrukt på loftet. 
 

Søppelet i porten skirver seg fra oppussing i "Åpent Bakeri". og vil bli fjernet av bedriiften 
med det første. 
 

Vi sender Brønnøysundregistrene underretning om hvem som ble valgt som medlemmer av 
det nye styret i sameiet på årsmøtet 2024. 
 

Charlotta ble valgt til å godkjenne fakturaer. 

 
 

Vi innhenter flere tilbud på installering av vannmålere i gården.  

 
Vi fører fortsetter dialogen med Gamle Trehus om utbedringen av inngangsdørene fra 
gårdsrommet. 
 

Terje 
referent 


